
Skatteudvalget

Til: Skatteministeren

Dato: 1. december 2020

Udvalget udbeder sig ministerens besvarelse af følgende spørgsmål:

L 90
Forslag til lov om ændring af lov om afgift af elektricitet, lov om afgift af naturgas og
bygas m.v., lov om afgift af stenkul, brunkul og koks m.v., lov om energiafgift af mineraloli-
eprodukter m.v. og forskellige andre love. (Udmøntning af dele af »Klimaaftale for energi
og industri mv. 2020« m.v.).
Af skatteministeren (MortenBødskov)

Spørgsmål 11
Vil ministeren oplyse, om statens systemansvarlige virksomhed Energinet har behov for,
at der fastholdes regulerbar kraftvarmekapacitet til balancering af elsystemet, og hvorvidt
en ændring af E-formlen fra 0,67 til 0, 45 eller 0,40 vil bidrage til at fastholde mest mulig
gasfyret kraftvarme elproduktion i det danske elsystem?

Spørgsmålet er stillet efter ønske fra Kim Valentin (V).
Svar bedes sendt elektronisk til spørgeren på Kim.Valentin@ft.dk og til lov@ft.dk.

På udvalgets vegne
Bjørn Brandenborg
formand
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